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OR.Oz.0022.37.2024 

PROTOKÓŁ NR 19/2024 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 24 września 2024 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia wysokości dotacji na rok 2024  

na ucznia niepublicznej szkoły podstawowej specjalnej, dla której organem rejestrowym jest 

powiat aleksandrowski, prowadzonej przez osobę prawną niebędącą jednostką samorządu 

terytorialnego. 

5.2. Pismo Burmistrza Miasta Ciechocinka w sprawie uznania za pomnik przyrody skupiska 

drzew – 3 szt. rosnących na terenie nieruchomości o nr ewidencyjnym 1158/27 przy ulicy 

Kopernika w Ciechocinku, stanowiącej własność Powiatu Aleksandrowskiego, powierzonej 

w trwały zarząd Liceum Ogólnokształcącemu w Ciechocinku – zajęcie stanowiska.  

5.3. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim i Kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim o podjętych 

działaniach w zakresie ustalenia skutecznych metod odwodnienia działek nr 2405 i 2410 

przy ulicy Sikorskiego w Aleksandrowie Kujawskim, stanowiących własność Powiatu 

Aleksandrowskiego, odprowadzania nadmiaru wody opadowej, zagospodarowania wód tak 

by ich odpływ nie naruszał stosunków wodnych na działkach sąsiednich. 

5.4. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie ogłoszonego przez 

Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej programu "Wymiana źródeł 

ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół” finansowanego ze środków  

z Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności – zajęcie stanowiska. 

5.5. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku w sprawie wyrażenia zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego prowadzonego w trybie podstawowym bez negocjacji na 

„Rozbudowę Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku 

o nowy oddział wraz z infrastrukturą – etap I” – zajęcie stanowiska. 

 

6. Sprawy różne. 

6.1. Projekt listu intencyjnego w sprawie budowania partnerstwa między Wyższą Szkołą 

Gospodarki w Bydgoszczy reprezentowaną przez Kanclerza Filipa Sikorę a Powiatem 

Aleksandrowskim na rzecz rozwoju nowoczesnego kształcenia oraz współpracy  

o charakterze badawczo – rozwojowym. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 24 września 2024 r. o godzinie 14:30.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim przy 

ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Ryszard Stępkowski i Małgorzata Wdowczyk.  

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczy Mariusz Możdżeń Skarbnik Powiatu. Paulina Smykowska 

Sekretarz Powiatu nie uczestniczy w posiedzeniu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 18/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 17 września 2024 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień 

do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 18/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 17 września 2024 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Czy są wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia wysokości dotacji na rok 

2024 na ucznia niepublicznej szkoły podstawowej specjalnej, dla której organem 

rejestrowym jest powiat aleksandrowski, prowadzonej przez osobę prawną niebędącą 

jednostką samorządu terytorialnego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ustalenia wysokości dotacji na rok 2024 na ucznia niepublicznej szkoły podstawowej 

specjalnej, dla której organem rejestrowym jest powiat aleksandrowski, prowadzonej przez 

osobę prawną niebędącą jednostką samorządu terytorialnego. 
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Pan Mariusz Możdżeń – chodzi o dotację dla Niepublicznej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

„Cypisek” w Aleksandrowie Kujawskim. Środki zostały zabezpieczone w budżecie powiatu  

na dzisiejszej sesji Rady Powiatu. Do końca września musimy przekazać dotację dla szkoły.  

 

Pani Lidia Tokarska – z dniem 1 września 2024 r. w Niepublicznej Szkole Podstawowej 

Specjalnej „Cypisek” rozpoczęło naukę 2 uczniów. W związku z czym musimy zabezpieczyć 

środki na kształcenie tych dzieci.   Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję 

podjąć uchwałę w sprawie ustalenia wysokości dotacji na rok 2024 na ucznia niepublicznej 

szkoły podstawowej specjalnej, dla której organem rejestrowym jest powiat aleksandrowski, 

prowadzonej przez osobę prawną niebędącą jednostką samorządu terytorialnego, w wysokości 

8.821,70 zł rocznie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 43/2024 w sprawie ustalenia wysokości dotacji na rok 2024 

na ucznia niepublicznej szkoły podstawowej specjalnej, dla której organem rejestrowym jest 

powiat aleksandrowski, prowadzonej przez osobę prawną niebędącą jednostką samorządu 

terytorialnego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

19 września 2024 r. znak: PS.4331.22.2024 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ustalenia wysokości dotacji na rok 2024 na ucznia niepublicznej szkoły podstawowej 

specjalnej, dla której organem rejestrowym jest powiat aleksandrowski, prowadzonej przez 

osobę prawną niebędącą jednostką samorządu terytorialnego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Pismo Burmistrza Miasta Ciechocinka w sprawie uznania za pomnik przyrody 

skupiska drzew – 3 szt. rosnących na terenie nieruchomości o nr ewidencyjnym 1158/27 

przy ulicy Kopernika w Ciechocinku, stanowiącej własność Powiatu 

Aleksandrowskiego, powierzonej w trwały zarząd Liceum Ogólnokształcącemu  

w Ciechocinku – zajęcie stanowiska.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Pismo Burmistrza Miasta Ciechocinka  

w sprawie uznania za pomnik przyrody skupiska drzew – 3 szt. rosnących na terenie 

nieruchomości o nr ewidencyjnym 1158/27 przy ulicy Kopernika w Ciechocinku, stanowiącej 

własność Powiatu Aleksandrowskiego, powierzonej w trwały zarząd Liceum 

Ogólnokształcącemu w Ciechocinku.  

Wypowiadał się w tej kwestii Wojewódzki Konserwator Zabytków, który stwierdził, że 

zamierzenie nie wymaga uzyskania odrębnego pozwolenia wojewódzkiego konserwatora 

zabytków w formie decyzji administracyjnej i Delegatura Wojewódzkiego Urzędu Ochrony 

Zabytków we Włocławku ze stanowiska konserwatorskiego nie wnosi przeciwwskazań  

w przedmiotowej kwestii.  
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Jeśli drzewo jest uznane za pomnik przyrody to są pewne ograniczenia dla właściciela terenu, 

na którym jest posadowione. Proponuję, żeby odpowiedzieć Burmistrzowi Ciechocinka, że 

powiat aleksandrowski dziękuje za tę inicjatywę, ale biorąc pod uwagę wszystkie za i przeciw 

nie chcielibyśmy aby te drzewa zostały uznane za pomniki przyrody.   

 

Pan Ryszard Stępkowski – też tak uważam. Nikt nie czyni zamachu na te drzewa ale  

z ustanowieniem pomnika przyrody wiąże się szereg obowiązków i ograniczeń np. zakaz 

grabienia liści, zakaz parkowania, wszelkie zabiegi pielęgnacyjne muszą być wykonywane 

przez specjalnie przygotowane do tego podmioty. Jestem też przeciwny tej inicjatywie uznania 

tych drzew za pomniki przyrody. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – myślę, że szkoła będzie dbała o te drzewa  nawet jak nie będą 

to pomniki przyrody.  

 

Pani Lidia Tokarska – tak, dbają o te drzewa. 

Czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się z pismem Burmistrza 

Miasta Ciechocinka z dnia 25 lipca 2024 r. znak: GT.27.600.27.1.2024 i wnioskiem 

mieszkańców Ciechocinka z dnia 29 marca 2024 r. o uznanie słupiska drzew za pomnik 

przyrody oraz stanowiskiem Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Toruniu Delegatura  

we Włocławku z dnia 9 września 2024 r. znak: WUOZ.DW.WZN.5183.1.128.2024.AM, 

proponuję wyrazić negatywną opinię wobec zamiaru uznania za pomnik przyrody skupiska 

drzew – 3 szt. rosnących na terenie nieruchomości o nr ewidencyjnym 1158/27 przy ulicy 

Kopernika w Ciechocinku, stanowiącej własność Powiatu Aleksandrowskiego, powierzonej  

w trwały zarząd Liceum Ogólnokształcącemu w Ciechocinku ponieważ pomnik przyrody 

będzie w sposób znaczący ograniczał prawo własności.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z pismem Burmistrza Miasta Ciechocinka z dnia 25 lipca 

2024 r. znak: GT.27.600.27.1.2024 i wnioskiem mieszkańców Ciechocinka z dnia 29 marca 

2024 r. o uznanie słupiska drzew za pomnik przyrody oraz stanowiskiem Wojewódzkiego Urzędu 

Ochrony Zabytków w Toruniu Delegatura we Włocławku z dnia 9 września 2024 r. znak: 

WUOZ.DW.WZN.5183.1.128.2024.AM,  wyraża negatywną opinię wobec zamiaru uznania  

za pomnik przyrody skupiska drzew – 3 szt. rosnących na terenie nieruchomości  

o nr ewidencyjnym 1158/27 przy ulicy Kopernika w Ciechocinku, stanowiącej własność 

Powiatu Aleksandrowskiego, powierzonej w trwały zarząd Liceum Ogólnokształcącemu  

w Ciechocinku ponieważ pomnik przyrody będzie w sposób znaczący ograniczał prawo 

własności.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pismo Starszego Inspektora w Wydziale Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia  

19 września 2024 r. znak: GN.Gś.613.58.2024 wraz z pismem Burmistrza Miasta Ciechocinka 

z dnia 25 lipca 2024 r. znak: GT.27.600.27.1.2024 i stanowiskiem Wojewódzkiego Urzędu 

Ochrony Zabytków w Toruniu Delegatura we Włocławku z dnia 9 września 2024 r. znak: 

WUOZ.DW.WZN.5183.1.128.2024.AM w sprawie uznania za pomnik przyrody skupiska 

drzew – 3 szt. rosnących na terenie nieruchomości o nr ewidencyjnym 1158/27 przy ulicy 

Kopernika w Ciechocinku, stanowiącej własność Powiatu Aleksandrowskiego, powierzonej  

w trwały zarząd Liceum Ogólnokształcącemu w Ciechocinku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim  

i Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

o podjętych działaniach w zakresie ustalenia skutecznych metod odwodnienia działek 

nr 2405 i 2410 przy ulicy Sikorskiego w Aleksandrowie Kujawskim, stanowiących 

własność Powiatu Aleksandrowskiego, odprowadzania nadmiaru wody opadowej, 

zagospodarowania wód tak by ich odpływ nie naruszał stosunków wodnych  

na działkach sąsiednich. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół  

Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim i Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim o podjętych działaniach w zakresie ustalenia skutecznych metod 

odwodnienia działek nr 2405 i 2410 przy ulicy Sikorskiego w Aleksandrowie Kujawskim, 

stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego, odprowadzania nadmiaru wody 

opadowej, zagospodarowania wód tak by ich odpływ nie naruszał stosunków wodnych na 

działkach sąsiednich. 

To jest pokłosie wystąpienia właściciela działki sąsiedniej, który informował, że zalewa jego 

działkę woda spływająca z naszych działek, chciał zgodę na wykopanie rowu, którym 

odprowadzana byłaby woda.   

 

Pan Mariusz Możdżeń – 15.000 zł szacunkowy koszt opracowania dokumentacji na 

zagospodarowanie i odwodnienie terenu pomiędzy parkingiem PCPR a boiskiem Orlik.  PCPR 

planuje utwardzenie parkingu przed PCPR oraz wykonanie odwodnienia. Rozmawiałem  

z księgową PCPR w tej sprawie, dokumentacja miałaby być wykonana w tym roku, a realizacja 

w przyszłym.  Mają środki własne na ten cel. Jeśli chodzi o wykonanie parkingu to rozważamy 

z jakich środków zostanie wykonany. Są do zrobienia studzienki i odwodnienie.   

 

Pani Lidia Tokarska – przez to, że zrobiliśmy boisko wielofunkcyjne Orlik to zbiera się na 

parkingu i na drodze dojazdowej woda. Musimy sobie z tym poradzić. Obie jednostki się tym 

tematem zainteresowały i podejmowane są działania we współpracy. Wykonanie pewnych prac 

jest konieczne, żeby odwodnić teren i żeby nie zalewało sąsiedniej działki. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do akceptującej wiadomości 

informacje Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim i Kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie ustalenia 

skutecznych metod odwodnienia działek nr 2405 i 2410 przy ulicy Sikorskiego  
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w Aleksandrowie Kujawskim, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego, 

odprowadzania nadmiaru wody opadowej, zagospodarowania wód tak by ich odpływ  

nie naruszał stosunków wodnych na działkach sąsiednich i wyrazić zgodę na podjęcie działań 

we współpracy z Zarządem Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim mających na celu 

odwrócenie spadku poprzez zniwelowanie warstwy humusu i wyrównanie terenu pomiędzy 

boiskiem szkolnym a działką, stanowiącą własność FHU „AGRO-CHEMIKAL” oraz  

na wykonanie projektu zagospodarowania i odwodnienia terenu pomiędzy parkingiem PCPR a 

boiskiem i zabezpieczenie na ten cel środków w projekcie budżetu powiatu na 2025 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do akceptującej wiadomości informacje Dyrektora Zespołu Szkół  

Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim i Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie ustalenia skutecznych metod odwodnienia działek  

nr 2405 i 2410 przy ulicy Sikorskiego w Aleksandrowie Kujawskim, stanowiących własność 

Powiatu Aleksandrowskiego, odprowadzania nadmiaru wody opadowej, zagospodarowania 

wód tak by ich odpływ nie naruszał stosunków wodnych na działkach sąsiednich i wyraził zgodę 

na podjęcie działań we współpracy z Zarządem Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim mających na celu odwrócenie spadku poprzez zniwelowanie warstwy humusu  

i wyrównanie terenu pomiędzy boiskiem szkolnym a działką, stanowiącą własność FHU 

„AGRO-CHEMIKAL” oraz na wykonanie projektu zagospodarowania i odwodnienia terenu 

pomiędzy parkingiem PCPR a boiskiem i zabezpieczenie na ten cel środków w projekcie 

budżetu powiatu na 2025 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 20 września 2024 r. znak: 

RI.7011.4.4.2024 wraz z informacjami Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim z 6 września 2024 r. znak: ZS2.070.2.2024 i Kierownika Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z 6 września 2024 r. znak: RK.223.1.3.2024  

o podjętych działaniach w zakresie ustalenia skutecznych metod odwodnienia działek nr 2405 

i 2410 przy ulicy Sikorskiego w Aleksandrowie Kujawskim, stanowiących własność Powiatu 

Aleksandrowskiego, odprowadzania nadmiaru wody opadowej, zagospodarowania wód tak by 

ich odpływ nie naruszał stosunków wodnych na działkach sąsiednich, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie ogłoszonego 

przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej programu 

"Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół” finansowanego 

ze środków z Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności – zajęcie 

stanowiska. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu w sprawie ogłoszonego przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej programu "Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej 

szkół” finansowanego ze środków z Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję złożyć wniosek w ramach ogłoszonego 

przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej programu "Wymiana 

źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół” finansowanego ze środków  

z Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności o dofinansowanie termomodernizacji 

budynków Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim i zaakceptować zakres 

rzeczowy wniosku przedłożony przez Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu. 

Rozmowy trwały długo, rozważaliśmy na co nas stać, ile środków możemy uzyskać, jaki wkład 

własny musimy ponieść. Proponujemy objęcie zakresem przedsięwzięcia: budynek główny 

Zespołu Szkół Nr 1 z salą gimnastyczną w tym jest: ocieplenie ścian zewnętrznych, ocieplenie 

stropodachu, wymiana okien, wymiana drzwi, rozbudowa instalacji fotowoltaicznej  

z magazynem energii, montaż pompy ciepła wraz z osprzętem, modernizacja instalacji oraz 

budynek Pałacu Trojanowskich, w tym jest: montaż pompy ciepła wraz z osprzętem  

i modernizacja instalacji. Nie mamy w planach modernizacji budynku po byłym internacie. Ten 

konkurs wyłącza dofinansowanie części budynków, które się wynajmuje. Te powierzchnie są 

kosztami niekwalifikowanymi do dofinansowania. 40% tego budynku zajęte jest przez 

podmioty zewnętrzne, nie jest związane ze szkolnictwem. Wobec tego byłby to całkowicie nasz 

koszt. Budynek po internacie jest najbardziej zaniedbany i generuje największe koszty. Tam 

musi być pełna wymiana okien, trzeba zrobić dach, ocieplenie, instalacje wewnętrzne.  

W związku z tym zaproponowałam takie rozwiązanie, żeby ten budynek po internacie zostawić 

na lata kolejne. Za dwa, czy trzy lata spróbujemy skorzystać z jakiegoś dofinansowania   

i zmodernizować ten budynek. Bierzemy również pod uwagę budżet 2025 roku i 2026 roku, bo 

wykonanie musi być do czerwca 2026 roku, nie pozwoli nam na zrobienie takiej dużej 

inwestycji z własnym wkładem. W przyszłym roku gro środków jest zaangażowanych na 

realizację innych inwestycji. Takie rozwiązanie państwu proponuję, w pierwszej kolejności 

budynek główny Zespołu Szkół Nr 1 CKP i Pałac Trojanowskich. Nie porzucamy tematu 

budynku po internacie, dalej będziemy starać się pozyskać na niego środki finansowe  

w kolejnych latach.  Byśmy musieli dołożyć z środków własnych 2 – 3 mln. zł, a na to nie ma 

szans. Nie wiemy czy dostaniemy dofinansowanie w ramach programu "Wymiana źródeł ciepła 

i poprawa efektywności energetycznej szkół” bo środków nie jest zbyt dużo, ale trzeba być 

optymistą i podjąć starania w tym zakresie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił złożyć wniosek w ramach ogłoszonego przez Narodowy Fundusz 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej programu "Wymiana źródeł ciepła i poprawa 

efektywności energetycznej szkół” finansowanego ze środków z Krajowego Planu Odbudowy  

i Zwiększania Odporności o dofinansowanie termomodernizacji budynków Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim i zaakceptował zakres rzeczowy wniosku przedłożony przez 

Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu. 
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Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 23 września 2024 r. znak: 

RI.042.8.2024 w sprawie ogłoszonego przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej programu "Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej 

szkół” finansowanego ze środków z Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku w sprawie wyrażenia zgody na wszczęcie postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie podstawowym bez 

negocjacji na „Rozbudowę Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku o nowy oddział wraz z infrastrukturą – etap I” – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Wniosek Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku w sprawie wyrażenia zgody na 

wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie 

podstawowym bez negocjacji na „Rozbudowę Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo 

– Opiekuńczego w Raciążku o nowy oddział wraz z infrastrukturą – etap I”. 

Kryteria wyboru oferty: 60% całkowita cena brutto, 20% okres gwarancji i rękojmi na roboty 

budowlane, 20% okres gwarancji i rękojmi poszycia dachowego. Wartość zamówienia brutto 

9.544.206,30 zł. Zadanie będzie realizowane w terminie 12 miesięcy od dnia zawarcia umowy. 

Wymagane wadium 75.000 zł.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie podstawowym bez 

negocjacji na „Rozbudowę Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o nowy oddział wraz z infrastrukturą – etap I”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił wyrazić zgodę na wszczęcie postępowania udzielenie zamówienia 

publicznego prowadzonego w trybie podstawowym bez negocjacji na „Rozbudowę 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o nowy oddział 

wraz z infrastrukturą – etap I”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 23 września 2024 r. znak: 

RI.Rz.2720.5.23.2024 wraz z wnioskiem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku z dnia 19 września 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody 
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na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie 

podstawowym bez negocjacji na „Rozbudowę Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo 

– Opiekuńczego w Raciążku o nowy oddział wraz z infrastrukturą – etap I”, stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Projekt listu intencyjnego w sprawie 

budowania partnerstwa między Wyższą Szkołą Gospodarki w Bydgoszczy reprezentowaną 

przez Kanclerza Filipa Sikorę a Powiatem Aleksandrowskim na rzecz rozwoju nowoczesnego 

kształcenia oraz współpracy o charakterze badawczo – rozwojowym. 

Władze Wyższej Szkoły Gospodarki w Bydgoszczy były u mnie w zeszłym tygodniu w tej 

sprawie, rozmawialiśmy o formach przyszłej współpracy.  WSG otwiera filię w Ciechocinku, 

gdzie chcą kształcić fizjoterapeutów. Żeby to było możliwe, żeby wszyscy uznawali ich  

za partnerów muszą mieć listy intencyjne i nawiązać współpracę z samorządami. Zabiegają  

o współpracę z Burmistrzem Miasta Ciechocinka i Powiatem Aleksandrowskim.  Nie wiąże się 

to z żadnymi kosztami, nie mamy żadnych obowiązków w stosunku do tej szkoły.  Proponuję 

podpisać list intencyjny, żeby szkoła ta mogła realizować kształcenie na terenie powiatu 

aleksandrowskiego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podpisać list intencyjny w sprawie 

budowania partnerstwa między Wyższą Szkołą Gospodarki w Bydgoszczy reprezentowaną 

przez Kanclerza Filipa Sikorę a Powiatem Aleksandrowskim na rzecz rozwoju nowoczesnego 

kształcenia oraz współpracy o charakterze badawczo – rozwojowym. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił podpisać list intencyjny w sprawie budowania partnerstwa między 

Wyższą Szkołą Gospodarki w Bydgoszczy reprezentowaną przez Kanclerza Filipa Sikorę  

a Powiatem Aleksandrowskim na rzecz rozwoju nowoczesnego kształcenia oraz współpracy  

o charakterze badawczo – rozwojowym. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Projekt listu intencyjnego w sprawie budowania partnerstwa między Wyższą Szkołą 

Gospodarki w Bydgoszczy reprezentowaną przez Kanclerza Filipa Sikorę a Powiatem 

Aleksandrowskim na rzecz rozwoju nowoczesnego kształcenia oraz współpracy o charakterze 

badawczo – rozwojowym, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu. 

Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 14:43. 

 

Protokołowała: Katarzyna Becińska  ........... 


